

ARTISTRY

GO VIBRANT



雅姿璀璨唇膏系列
豐富色彩 體驗健康美麗

Artistry Go Vibrant™ Lipstick
Go Vibrant. Experience Healthy Beauty



立即掃描QR碼
觀看產品介紹短片
Scan the QR code to watch
the product introduction video

雅姿璀璨唇膏系列運用大自然成分及色彩科技，加入艷麗的顏料、迷人的色調和豐富的天然植物油精華，為您帶來亮澤繽紛的唇色。配方蘊含精心挑選的豐富植萃成分，包括紐崔萊農場種植的白奇亞籽、人蔘精華及乳木果油，滋養唇部肌膚，同時帶來潤色效果。

The Artistry Go Vibrant™ collection delivers the best of nature and color science with its high-impact pigments, flattering trend shades and infusions of rich botanical oils all working to create bright and colorful lips. The formulas include a carefully curated blend of plant-derived ingredients including Nutrilite-grown White Chia Seed, Ginseng Extract and Shea Butter which replenish your lips from within, while letting the vibrant color radiate out.

純淨、安全和有效 Pure, Safe and Effective

純素配方符合雅姿潔淨標準。這是一套嚴格的準則，可確保雅姿產品純淨、安全和有效。產品零礦物油、對羥基苯甲酸酯、鄰苯二甲酸酯及雅姿禁用清單上超過1,300種違禁成分。擁有純素認證，不含動物衍生成分、不經動物測試，不含香料。

The vegan formulas used in the collection meet Artistry Clean standards, a rigorous set of guidelines that ensures Artistry products are pure, safe and effective. The products are formulated without using mineral oil, parabens, phthalates or any of the 1,300-plus banned ingredients on our No-No List. Registered with The Vegan Society, they contain no animal-derived ingredients and did not test on animals. They are also fragrance-free.



璀璨閃亮唇膏

Artistry Go Vibrant™ Cream Lipstick

璀璨閃亮唇膏打造豐盈親膚的絲緞光澤，用後可減少唇紋，營造絲緞般的柔滑色彩，不易向外化開和溢出唇邊。極緻柔滑水潤配方使嘴唇看起來健康飽滿。清新的白色外殼配搭優雅的細節和磁石開關設計，確保唇膏已安全上鎖。

The Artistry Go Vibrant™ Cream Lipstick lays down satin-shine, skin-loving lip color. It helps reduce the look of fine lines. Non-feathering and non-bleeding. The super creamy, moisturizing formula leaves lips looking healthy and full. Its fresh white case with elegant black detailing and a magnetic snap cap, securing lipstick is locked.



85% 用家表示讓嘴唇感覺健康
said it leaves lips feeling healthy



4144
芭比紅
Saturday
Peach
(101)



4145
裸玫紅
Weekend
Rosé
(102)



4146
正紫紅
Mauvelous
Morning
(103)



4147
葡萄紅
Berry Special
Evening
(104)



4149
烈焰紅
Secret Crush
Scarlet
(106)



4150
冷艷紅
Take Charge
Red
(107)



4151
陶磚紅
Text Me
Terracotta
(108)



4152
橙桃紅
Spice Meets
Nice
(109)



4153
糖果紅
Crush on
Coral
(110)



4154
可可啡
Go-Go
Cocoa
(111)

璀璨啞緻唇膏

Artistry Go Vibrant™ Matte Lipstick

璀璨啞緻唇膏能打造飽和高、驚人的啞光色彩，有效持妝約8小時。用後減少唇紋，營造自然的啞光妝感，不易向外化開和溢出唇邊。柔滑配方使嘴唇感覺柔軟舒適。清新的白色外殼配搭優雅的細節和磁石開關設計，確保唇膏已安全上鎖。

The Artistry Go Vibrant™ Matte Lipstick lays down high impact, dramatic-matte color that lasts for about 8 hours. It helps reduce the look of fine lines. Appealing, natural matte finish. Non-feathering, non-bleeding. The smooth-gliding creamy formula leaves lips feeling soft and comforted. Its fresh white case with elegant black detailing and a magnetic snap cap, securing lipstick is locked.



88% 用家表示唇色持久，保持舒適
said it stays on and stays comfortable



4155
裸粉紅
Lunch Date
Pink
(201)



4156
嫩紫紅
Photobomb
Fuschia
(202)



4157
深玫紅
Recharge
Rose
(203)



4158
啞緻紅
Road Trip
Red
(204)



4159
櫻桃紅
Firecracker
Red
(205)



4161
裸橙杏
Blush
Crush
(207)



4162
柔紗紅
Lazy Day
Latte
(208)



4163
淺杏
Love Note
Nude
(209)

璀璨透明潤唇膏

Artistry Go Vibrant™ Sheer Lip Balm

璀璨透明潤唇膏蘊含天然植物萃取成分，包括紐崔萊白奇亞籽油、人蔘精華、乳木果油、葵花籽油及蘆薈葉精華，有效滋潤雙唇，讓嘴唇感覺健康、柔軟和舒適。減少乾燥，使唇部表面感覺更光滑。優雅的黑色外殼配搭磁石開關設計，確保唇膏已安全上鎖。

The Artistry Go Vibrant™ Sheer Lip Balm contains naturally derived ingredients, including Nutrilite White Chia Seed Oil, Ginseng Extract, Shea Butter, Sunflower Seed Oil and Aloe Vera Leaf Extract. It moisturizes lips to leave them feeling healthy, soft and comfortable. It reduces dry flakes for a smoother-feeling lip surface. Its elegant black case with magnetic snap cap, securing lipstick is locked.



89%

用家表示璀璨透明潤唇膏讓嘴唇感覺健康
said Artistry Go Vibrant™ Sheer Lip Balm leaves
lips feeling healthy



© 2024 版權所有 美國安利（香港）日用品有限公司。
© 2024 Copyright Amway Hong Kong Limited. All rights reserved.
安利諮詢熱線 Amway Service Hotline: 2969 6300
網址 Website: www.amway.com.hk

